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Sagsnr.: 4633

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18. marts 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 249 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Spørgsmål 249:
”Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af samrådsspørgsmål AI og AJ om 
pesticidrester den 17. marts 2010 oplyse, hvad begrundelsen er for, at ministeren 
anbefaler højere grænseværdier for forekomsten af pesticidrester i bl.a. jordbær og 
gulerødder, og hvordan hænger det sammen med ministerens udtalelse om, at 
ministeren ønsker færre pesticidrester i frugt og grønt.”.

Svar:
Der henvises til besvarelsen af spørgsmål nr. 248. 
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